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Bona nit amics i amigues, companys i veïns de Rubí. 

 

Gràcies a tothom per acompanyar-nos en aquesta nit tant especial, per a mi i per 

al Partit Socialista de Rubí. 

 

Miraba los videos que han puesto, y me ha pasado como cuando miro a mis 

hijos, ahora adolescentes. Cómo han crecido y que rápido pasa el tiempo. 

 

Han pasado 4 años, y ha dado tiempo a que mis hijos pasen de la infancia a la 

adolescencia y que ahora tenga que mirar hacia arriba cuando les hablo. Han 

pasado 4 años en los que se han hecho muchas cosas en la ciudad, y, Rubí ha 

cambiado mucho y para mejor. Pero para mí, han sido 4 años de intenso trabajo 

y se me han pasado muy, muy rápido. 

 

Y a parte de las cosas hechas que son muy visibles, como la biblioteca, las 

guarderías o los parques. Para mí, estos 4 años están mejor representados en esas 

“pequeñas cosas” que canta Serrat y que se ven en las fotos en las que estoy con 

ciudadanos y vecinos de Rubí. Conversaciones y momentos emotivos congelados 

en esas imágenes que habéis visto. Ese álbum de familia que nos evoca los años 

de nuestra vida.  

 

Porque el sentido de todo lo que hemos trabajado y realizado durante estos años, 

el objetivo, primero y único, es y serán siempre las personas. Mejorar la calidad de 

vida de los hombres y mujeres que vivimos en Rubí. 

 

Esta ha sido una legislatura de sabor agridulce. Porque si bien hemos podido 

hacer muchas cosas para las persones y la ciudad, también ha sido el mandato de 

la gran crisis económica, que se inició en el 2008 y que ha afectado y continúa 

afectando a tantas familias de nuestra ciudad. 
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Durante estos 4 años hemos puesto la ciudad al día en servicios públicos, 

equipamientos e infraestructuras. Pero también han sido años en los que nos 

hemos visto obligados a dejar de hacer algunas cosas para destinar una parte 

importante del presupuesto municipal a ayudar a que muchas personas que lo 

están pasando mal puedan sobrellevar los efectos de la crisis. Todos sabemos que 

el ayuntamiento no ha sido el causante de esta crisis, pero hemos intentado, 

dentro de nuestras posibilidades, ayudar a las personas en paro. Hemos doblado 

los planes de ayuda a los desocupados  para que puedan formarse y puedan 

volver al mundo laboral. Hemos hecho planes de ocupación y hemos aumentado 

las obras públicas para generar empleo. Así como también, hemos cuatriplicado 

las ayudas a las familias con dificultades sociales, la mayoría producto de esta 

crisis. Pensad que de los 7.300 parados actuales, más del 90% han pasado por 

nuestros servicios de inserción laboral del Instituto Municipal de Promoción 

Económica y Social (IMPES). 

 

Esta crisis me ha hecho recordar la de los 80, aquella larga crisis que marcó a 

muchas personas. Siempre digo que yo soy de la generación marcada por esa, 

larga y dura, crisis. Éramos una generación de jóvenes muy numerosa, que no 

encontrábamos trabajo, no veíamos futuro y nuestros padres se quedaban en 

paro por las grandes reconversiones industriales. Llegamos a tener un 30% de 

paro en Rubí. Y entonces, las coberturas sociales eran mucho menores que ahora. 

Y a pesar de eso, logramos salir de ese bache, que más que bache era socavón. 

 

Por eso, ahora que estamos más preparados, como personas, como país y como 

ciudad, seguro que también saldremos adelante. Y lo haremos sin olvidar a las 

personas que lo tienen más difícil, y apoyando a los trabajadores y trabajadoras 

que se han quedado en paro para que vuelvan a trabajar y tengan futuro en Rubí. 
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Amb feina, esforç, constància i  austeritat ens en sortirem d’aquesta crisi. 

 

Des del Govern municipal, les altres administracions, les empreses i professionals i 

tota la ciutadania, hem d’aconseguir que la ciutat no s’aturi i continuar millorant 

Rubí. 

 

Hem de generar confiança en el present, fer el possible per sortir-nos d’aquesta 

crisi i preparar-nos per al futur. 

 

Estic convençuda que la nostra ciutat se’n sortirà, perquè en els últims anys hem 

avançat i l’hem preparat millor: 

 

- Hem aconseguit crear i millorar serveis bàsics, hem fet nous equipaments, 

hem millorat el manteniment, l’aparcament i la seguretat: 

 

o Així, en educació, un pilar fonamental de present i de futur, s’han 

construït 2 noves escoles de primària, 2 noves escoles bressol, la nova 

escola d’adults i s’han millorat tots els edificis de les escoles públiques 

i municipals. I a més, com deia abans, hem fet una gran aposta per la 

formació continua i de reciclatge de les persones aturades. 

 

o Hem més que doblat els serveis socials i de dependència i salut: Hem 

passat de tenir 41 telealarmes al 2003 a les 1400 que tenim ara (o 

sigui 1400 persones grans, més els seus familiars,  ara es troben més 

tranquils i segurs a casa seva), es fan milers d’hores d’atenció 

domiciliària, organitzem viatges per a la gent gran activa, ara gaudim 

del nou Centre d’atenció primària a Sant Genís que ha millorat la 
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salut dels nostres veïns, per no parlar de les més de 1.500 persones 

ateses per l’ajuntament amb la Llei de Dependència. 

 

o Hem fet unes 500 places d’aparcament soterrades (al mercat i a les 

piscines del 25 setembre) i 200 places més d’aparcament rotatives i 

gratuïtes per recolzar el comerç (zones taronges de l’Escardivol i 

Estació) i més de 200 nous aparcaments gratuïts als barris amb la 

remodelació de diferents carrers. 

 

o Hem construït nous Equipaments culturals com la biblioteca, i 

rehabilitat altres com el Celler o l’Espona i hem millorat la resta 

(Ateneu, Torre Basses, Castell, La Sala). 

 

o Hem fet o remodelat nous parcs i places: Pl. Església, Tarradelles 

(Bòbila Saltó), Parc Ca n’Alzamora, Pl. Mercat, Parc Amfiteatre i 

Arborètum del Castell. 

 

o Hem apostat per equipaments esportius nous, com la piscina del 25 

de Setembre o el pavelló de La Llana. Tots els camps de futbol de la 

ciutat, ara, són d’herba i s’han millorat la resta d’instal·lacions (les 

piscines de Can Rosés, pistes de llançament a les pistes d’atletisme, 

pavelló Francesc Calvo, zona esportiva de Can Mir...) 

 

o Hem fet millores a la via pública: amb l’ampliació de voreres a totes 

les zones de la ciutat i polígons industrials o amb la renovació de 

carrers com Abat Escarré, o Monturiol, i hem continuat amb la 

millora dels col·lectors (Mallorca, Ca n’Alzamora, Cal Gerrer, 

Monturiol...). 
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Tot això que hem fet i molt més..., perquè no faré una llista exhaustiva, tot, s’ha 

fet amb un objectiu clar, que és:  transformar Rubí en una CIUTAT COMPLETA. 

Una ciutat amable per viure-hi i per treballar. Una ciutat que ens estimem i que 

volem que sigui la nostra ciutat i la ciutat dels nostres fills i nets. 

 

Aquest Rubí complet que estem construint parteix d’una idea ambiciosa, sòlida, 

generosa, sense complexes i audaç. 

 

I per això, i a pesar del retard que havia patit Rubí en alguns aspectes, i d’un 

urbanisme i orografia difícil: cada projecte urbà, cada equipament, cada plaça, 

cada edifici nou o rehabilitat que hem fet en els últims anys, s’ha intentat fer amb 

el màxim de qualitat. Perquè cada cosa nova feta a Rubí (cobriment de les vies del 

tren, biblioteca, pavelló de La Llana, Piscina del 25 de Setembre, plaça del Mercat 

o plaça Tarradelles, o la  plaça Dr. Guardiet...), hem volgut que siguin un referent 

arquitectònic o urbanistic i un motiu d’orgull ciutadà.  

 

Aquesta forma de fer ciutat ens ha de donar qualitat de vida i guanyar 

autoestima com a rubinencs i rubinenques. 

 

Vivim en un context social plural, on la ciutadania és exigent i demana  solucions 

als poders públics i, si pot ser, solucions ràpides als problemes. L’opció que tenim  

per aconseguir fer de Rubí una ciutat on es trobin en equilibri els aspectes socials, 

econòmics i territorials, és construir aquesta Ciutat Completa de la qual us parlo. 

 

La CIUTAT COMPLETA ha de tenir elements perquè sigui: diferenciada, atractiva, 

connectada, innovadora i amable. 
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o DIFERENCIADA:   perquè sigui una comunitat amb llaços d'identitat propis. I 

per això és tant important el treball que estem fent per reforçar 

l’autoestima, l’educació i la cultura a la nostra ciutat. 

 

o ATRACTIVA: perquè per la seva activitat econòmica tingui magnetisme per 

a les empreses i els treballadors. Som la segona ciutat industrial de 

Catalunya, amb més de 3.000 empreses i 11 polígons industrials, i volem 

continuar apostant per una ciutat econòmicament forta. 

 

o Una ciutat completa també ha d’estar CONNECTADA, o sigui, ha de ser 

capaç d’interactuar amb altres territoris i administracions. I, d’aquí tota la 

tasca que hem fet de donar a conèixer la nostra ciutat a totes les 

administracions i la incorporació de Rubí a projectes supralocals. 

 

o INNOVADORA: perquè s’avança i preveu el futur amb projectes que ens 

connecten amb les universitats, la innovació en temes com l’eficiència i 

l’eficàcia energètica de l’administració local i les empreses. I també 

innovadora amb el disseny de la ciutat del futur, tant en aspectes 

econòmics i socials, com urbanístics. 

 

o I, per últim, AMABLE: perquè ha de tenir els elements suficients   per  

disposar de qualitat de vida   i, alhora, vertebració social  i cohesió. I aquí la 

gran aposta pels serveis educatius, culturals, socials, d’igualtat i de 

seguretat que hem fet i que tenen a les persones com a principals 

protagonistes. 

 

Per construir aquesta CIUTAT COMPLETA hem treballat aquests anys amb una 

estratègia global, un govern local fort, recolzant l’economia i el comerç local, 
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amb la cooperació del sector públic i privat, amb projectes innovadors, amb 

desenvolupament urbà i construint les infraestructures i equipaments que 

necessitàvem.  

No us tornaré a fer un repàs de totes les coses fetes en els últims anys (a més, 

tothom és de Rubí i coneix bé què ha canviat i què hem fet) però només una 

dada dels últims 4 anys: Hem executat més de 100 milions d’inversió en millores 

urbanes, d’equipament i serveis, amb recursos procedents de totes les 

administracions i el propi ajuntament. Mai a la història democràtica s’havia fet 

una inversió d’aquestes dimensions a Rubí. 

També hem preparat o deixat a punt la ciutat per a la instal·lació de nous 

equipaments supramunicipals, als que no volem ni devem renunciar, pel canvi de 

govern de la Generalitat. Ens va costat molt dissenyar i convèncer a l’anterior 

govern de que s’havia d’apostar per Rubí. Ara amb el govern de Convergència no 

deixarem que ens tirin per terra aquesta feina, perquè la majoria d’aquests 

equipaments són imprescindibles perquè Rubí avanci. 

- En el cas de l’hospital: No deixarem ara que ho posin en dubte per 

interessos electorals de la nova alcaldessa de Sant Cugat. Perquè l’hospital 

és una necessitat bàsica per a la nostra ciutat i la seva construcció ja estava 

encarregada a Mútua de Terrassa, que és qui avança els diners. Una 

necessitat pels ciutadans de Rubí, però també pels de Sant Cugat i 

Castellbisbal. 

- En el cas dels centres educatius estan retardant: La construcció de la nova 

escola del carrer Mallorca i que significa també el retard del nou edifici del 

Pau Casals i l’Institut 25 de Setembre. 

- El Palau de Justícia (que fins i tot nosaltres ja hem traslladat la Petanca 

perquè es pugui construir), i que també intentaran portar-se a Sant Cugat 

(perquè el govern de Convergència no és sectari, gens ni mica!!!) 
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- O la 2a estació FGC, clau pel transport públic de Rubí i també per al nostre 

desenvolupament econòmic i educatiu. 

D’igual manera que la Generalitat reclama a Madrid la inversió i els recursos 

compromesos per l’anterior govern, nosaltres reclamem el mateix tracte amb els 

municipis amb qui hi ha compromisos absolutament necessaris, com és el cas de 

Rubí. 

No podem admetre que el govern de Convergència, amb l’excusa de la crisi, 

retardi o, en el pitjor dels casos, deixi de fer obres compromeses i que són 

necessàries per al benestar sanitari i educatiu dels rubinencs, com són l’hospital o 

les escoles. 

Sabem que en aquesta lluita és molt importat la unitat política i civil. I nosaltres, 

com a govern municipal i com a partit, i jo personalment com alcaldessa, estem 

disposats a liderar les reclamacions que s’han de fer per aconseguir el que, per 

justícia, ens pertoca com una de les ciutats importants de Catalunya. 

En resum, hem treballat i continuarem treballant per millorar Rubí. Perquè 

M’agrada Rubí i per a donar a conèixer la ciutat perquè “Rubí también existe”. 

Y si hasta ahora os he explicado, el porqué de las cosas,,,, que hemos hecho en 

estos años de gobierno socialista, os pido un poco más de vuestro tiempo, para 

explicaros, qué queremos hacer, para seguir mejorando nuestra ciudad y el 

bienestar de los vecinos y vecinas de Rubí. 

Los próximos 4 años serán duros, de mucho trabajo, de afrontar los problemas de 

cara para sacar al ayuntamiento y a la ciudad adelante. Pero, también, serán años 

apasionantes, porque crisis también significa cambio. 

Y el cambio puede ser para mejorar. Y esa será la misión del próximo gobierno: 

aprovechar las energías y los puntos fuertes de Rubí para salir reforzados de esta 
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crisis. Sólo tenemos que aprovechar las energías de una población joven, una 

población trabajadora, acostumbrada al esfuerzo y a ganarse día a día su futuro. 

Aprovechar la potencia económica de las 3.000 empresas, de los emprendedores 

y de los comerciantes de la ciudad. Somos una ciudad mucho más preparada en 

aspectos sociales, culturales y educativos que en otros momentos de crisis, como 

la de los 80 o la del 93 y por eso estoy segura de que superaremos estos 

momentos de dificultades. 

El nuevo gobierno, deberá ser un gobierno austero, fuerte y capaz de tomar 

decisiones para priorizar las medidas que garanticen la recuperación económica, 

la generación de empleo, el mantenimiento de los servicios y que construya una 

ciudad cohesionada y segura. 

Un gobierno que no prometa hacer más con menos, sino que garantice que con 

lo que tenemos se hará lo máximo posible. 

Tengo la clara conciencia de que sólo un gobierno de progreso puede garantizar 

que Rubí siga avanzando, sin dejar atrás a una parte importante de nuestros 

conciudadanos, y, además, salir lo antes posible de esta crisis.  

No podemos permitir que un gobierno municipal de Convergència y del Partido 

Popular lleve a nuestra ciudad políticas de derechas que han sido las causantes de 

esta crisis económica y que se olvidan de los más débiles.  Políticas que bajan 

impuestos solo a los más ricos y, en cambio, recortan servicios básicos como la 

sanidad, la educación y los servicios sociales, que afectan directamente al 

bienestar de las personas. 

Y es por esa convicción, que me vuelvo a presentar ante vosotros, para seguir 

encabezando un proyecto de ciudad que está pensado para mejorar la vida de las 

personas que vivimos aquí y que queremos a esta ciudad. 
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Porque aquí están nuestras familias, aquí han crecido nuestros hijos y nietos y 

aquí seguiremos trabajando para hacer de Rubí una ciudad mejor, y decir aquello 

de: ¡¡Soy de Rubí, y a mucha honra!!. 

Porque estoy convencida de que podemos seguir haciendo de Rubí una ciudad 

más amable para vivir. Porque tenemos modelo de ciudad, la Ciudad Completa, 

de la  que os he hablado. Y porque tenemos diseñado el proyecto, marcado el 

camino, la ruta, la carta de navegación que nos guiará en los próximos años y 

que pretendo explicaros de forma sintética dando un paseo imaginario por el 

futuro. 

 

Aquí tenéis un plano de Rubí. Vamos a hacer un pequeño paseo. 

Rubí son tres ciudades, con características y necesidades diferentes pero que 

funcionan como un solo sistema. El Rubí industrial (3.000 empresas, 11 

polígonos industriales), las urbanizaciones (con más de 200 km de calles) donde 

viven 8.000 personas, y el Rubí compacto donde viven el resto de los 74.000 

habitantes. 

Nosotros hacemos una apuesta clara por continuar siendo una ciudad 

económicamente activa, comprometidos con la economía productiva. Con un 

fuerte compromiso con la modernización de los polígonos y con las energías 

renovables y la eficiencia energética y con la educación. Porque queremos seguir 

siendo el Rubí industrial, pero el Rubí industrial del siglo XXI, que genera empleo 

para sus habitantes. 

Una ciudad con unos polígonos puestos al día en equipamientos y servicios pero 

que a la vez reordena las zonas mixtas de viviendas e industria, para separar usos 

y mejorar la calidad de vida de la ciudad compacta. 
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Tenemos claro, y de ahí no nos moveremos, que no queremos crecer como 

ciudad a costa de consumir más territorio, sino que queremos crecer 

reconvirtiendo zonas industriales, que están en trama urbana, para hacer 

viviendas (una parte de ella de protección oficial) y, así, poder proteger Can 

Ramoneda. Toda esta zona de Can Ramoneda, la preservaremos para las 

generaciones futuras y para ello la convertiremos en un parque municipal de mas 

de 110 hectáreas (el más grande del Área Metropolitana) y otras 29 hectáreas 

como zona reservada para universidades y centros de investigación y desarrollo, 

junto a la segunda estación FGC. 

Las zonas de transformación de industrial a residencial están en zonas donde 

ahora se mezclan las viviendas y las fábricas. Y donde hay muchas naves cerradas 

y antiguas: Ca n’Alzamora, la zona de Policía local, la zona de Sant Genís (Grifería 

Martí y Ficosa), la zona de IPAGSA y la de Sedatex. 

Apostamos por la ciudad compacta, arreglando lo que ya tenemos, para la gente 

que ya vivimos en Rubí. A pesar de esa reconversión de industrial a residencial, no 

perderemos espacio disponible para actividades económicas, porque le damos 

más edificabilidad a las naves existentes y, así, poder adaptarse a la economía 

actual. 

Para ello, las naves podrán tener más de una planta, para oficinas e investigación. 

Se permitirán naves más pequeñas (porque las empresas con muchos 

trabajadores o grandes naves ya no son lo habitual) y, además, se permitirán en 

los polígonos industriales otros usos que son necesarios en la economía del siglo 

XXI, como el hotelero, el comercio o el ocio. 

Para arreglar la ciudad construida (donde vivimos la mayoría de la población) se 

apuesta por operaciones de microurbanismo, que permitan recuperar espacios 
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ahora desaprovechados y completar nuestra ciudad, a la vez, que recuperaremos 

la Riera como eje vertebrador de la ciudad para que deje de ser una barrera y una 

división entre barrios. 

 Nosotros dejaremos las condiciones urbanísticas para que con la colaboración de 

la iniciativa privada podamos hacer:   

La zona comercial y de ocio Rubí+D más parking y estación de autobuses y 

pasarela al Palacio Justicia, Escardívol más parking y nuevo ayuntamiento y 

pasarela a zona Vapor Nou (educativa), Plaza Vallès más parking, o la zona de 

Sedatex. 

Todo ello, con la remodelación de las vías urbanas y el tráfico, con la construcción 

de puentes y pasarelas en la riera y una nueva vía de circunvalación de Rubí 

(paralela a la E9) y así la Avda de l’Estatut y la ctra.de Molins de Rei podrán pasar 

a ser vías urbanas y los camiones y circulación de paso podrán dejar de pasar por 

ellas. Y sin olvidar, nuevas vías de conexión con las urbanizaciones para acercarlas 

al centro urbano. 

Això que us he explicat no és ciència ficció, és simplement la carta de navegació 

de la nostra ciutat. És el futur de Rubí que construirem entre tots. És el Rubí que 

construirem si ens torneu a donar la vostra confiança per continuar portant el 

timó de la ciutat. 

Amics i amigues, estic a les vostres mans, en bones mans, per tornar a encapçalar 

un govern progressista a Rubí. Jo, per la meva part, només dir-vos que prometo 

treballar per Rubí, com ho he fet fins ara. Amb humilitat, amb austeritat i sense 

escatimar, temps ni esforços, però amb l’orgull de poder treballar pels ciutadans i 

les ciutadanes de Rubí. 
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Los próximos 4 años, seguro que pasarán tan rápido como estos últimos, pero 

tenemos una buena carta de navegación. A pesar de la velocidad del día a día o 

de las tormentas, os aseguro que no perderemos el rumbo y llevaremos a Rubí a 

buen puerto. 

En estas elecciones nos jugamos mucho, nos jugamos continuar transformando 

la ciudad. Nos jugamos tener un gobierno de derechas o un gobierno progresista. 

Un gobierno que ayude, como estos últimos años, a las personas a vivir mejor en 

Rubí. 

Yo no voy a ser de las que prometen hacer más con menos, pero OS GARANTIZO 

que, si vuelvo a ser vuestra alcaldesa, con lo tengamos se hará lo máximo posible. 

¡¡Vosotros tenéis la última palabra!! 

¡Muchas gracias!, moltes gràcies a tothom! 

 

Antes de que os marchéis me vais a permitir dos cosas: 

Primero que le dé las gracias a mi familia (que está por aquí), a mis hijos y mi 

marido, a mis padres y a mis suegros, por la paciencia que ha tenido estos años y 

a la que le vuelvo a pedir un esfuerzo para los próximos años. Ellos saben que son 

mi vida, que son la guía de mi corazón, y me ayudan cada día a tener los pies en 

el suelo, y que sin ellos, yo no soy nada. ¡¡Os quiero!! 

Y también dar las gracias a las personas que han trabajado, y mucho, para hacer 

un Rubí mejor (regidores, trabajadores del ayuntamiento, y ciudadanos de Rubí) 
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I, per últim us vull presentar les persones que m’acompanyaran en els propers 

anys. Són el millor equip per continuar fent un Rubí millor. Són 30 persones amb 

molta empenta. 

Un grupo de personas donde se aúna experiencia y savia nueva.  

Una lista que incorpora a vecinos y vecinas de todos los barrios de Rubí. Personas 

que están dispuestas a no escatimar esfuerzos y a dejar lo mejor de ellos mismos 

en la construcción de una ciudad completa. En la construcción de ese Rubí del 

que nos sentimos orgullosos todos nosotros. 

Una lista de personas implicadas en entidades y asociaciones de Rubí, de 

personas que quieren a su ciudad y para las que será un honor seguir trabajando 

por y para todos vosotros. 
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Lista de candidatos  

Carmen García Lores 

1- Manuel Velasco 
2- Ana M. Martínez 
3- Neus Muñoz 
4- Josep Manuel Castro 
5- Maria Mas 
6- Belen Meneses 
7- Jaume Buscallà 
8- Trinidad Fuentes 
9- Josep Anton Serra 
10- Ángel Ruiz 
11- Marina Millán 
12- M. Carmen López 
13- Ramon Muntan 
14- Natalie Reverdin 
15- Dolores González 
16- Ivan García Paredes 
17- Lluis Domínguez 
18- Maribel Cardona 
19- Juan Barragan 
20- Margarita Luna 
21- Manuel Ramos 
22- Felisa Navas 
23- Lorenzo Blanco 
24- Diego Martínez 

 
Suplentes 
 
Martín Trejo 
Francisco Martín 
Sensi Moreno 
M. Jesús Rodríguez 
Francesc Botella 

Aquest és el nostre equip, el vostre equip. Bona gent per un Rubí millor. 


